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 20.5.22 תשפ"ב איירב טי" חוקותיב פר'שבת  ערב                                          52-946גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

   daflavi@lavi.co.il -דואר אלקטרוני

 

 

 

 

 חוקותי ב

אמר רבי שמעון אימתי    .קוי ר' שמעון אומר משביתן שלא יז  ר' יהודה אומר מעבירם מן העולם,  -  והשבתי חיה רעה מן הארץ' '"

. וכן הוא  ..מור בזמן שיש מזיקים ואין מזיקים הוא שבחו של מקום בזמן שאין מזיקים, או בזמן שיש מזיקים ואין מזיקים, א

וגר זאב עם כבש ונמר עם גדי ירבץ ועגל וכפיר ומריא יחדיו ונער קטן נוהג בם, ופרה ודוב תרעינה יחדיו ירבצו ילדיהם  '  :אומר

, מלמד שתינוק מישראל עתיד להושיט את  'קר יאכל תבן, ושעשע יונק על חור פתן ועל מאורת צפעוני גמול ידו הדהואריה כב

 ו..." ומוציא מרה מתוך פי ,נו של צפעוניידו לתוך גלגל עי

 [ ספרא, "בחקתי"]

 

 מעת לעט  

בישיבת הנהלת הקהילה השבוע, שמענו סקירה מפורטת ממנהלת הגיל הרך, בת שבע ריכטר, בנוגע לשינוי מדיניות הרישום  

המאפשר  מדיניות,בשינוי ההוחלט שלמרות . הצפויה על מערכת הגיל הרך בלביאו  והשפעת למעונות היום של התמ"ת

המוסד של התמ"ת. השתייכות המעונות שלנו לתמ"ת,   לא נתנתק מסמל להורים מהסביבה לרשום את ילדיהם למערכת,

שבעצמאות כלכלית, לבקש גם כן החזרים כספיים. ככלל,  מאפשרת לנו לקבל החזר כספי נכבד בכל שנה ומאפשרת לבנינו 

( לאחריות  3 –אנו מניחים שבשנים הקרובות נחוש בשינויים במערכת הגיל הרך, עם המעבר של מעונות היום )גילאי לידה 

 , שאנו מקווים שתתחיל עוד בשנה זו. שרד החינוך ועם בניית מעון היום החדשמ

 

, לגבי סיום נוהל חידוש מקרר בעת קבלה לחברות.  2017הנהלת הקהילה אשררה השבוע את החלטת ועדת חברים משנת 

 כזכור, תקציב חידוש מקרר מופיע באופן שוטף בתקציב האישי. 

 

צעה חברת ההדברה שעובדת אצלנו, פעולות הדברה ומניעה באזור המשקי  יהזבובים הרבים. השבוע בעם בוא החום הגיעו 

 ובתוך הקיבוץ. נקווה שנחוש הקלה. 

לשמור על סביבת הבתים נקייה  נוספים שכבר נצפו בעקבות מזג האוויר הם הנחשים. אנו מזכירים שיש להקפיד  "אורחים"

 מקורות מים מטפטפים. מעשבים, לכסח את הדשאים ולא להשאיר 

 

אם הפחים הכתומים  – חשוב להפריד אשפה, חשוב למחזר וחשוב גם לשמור על סביבה נקיה. לכן בבקשה  – מיחזור 

אנא שימו את האריזות בפח הרגיל ולא ליד/ מעל הפח. אם נקפיד למיין את האשפה על פי הכללים ונשים כל דבר   – מלאים

 או. תודה! הפחים הכתומים פחות יתמל  –במקומו 

 

במסגרת נופש במלון שמארגנת חברת הביטוח "הראל", תתקיימנה שתי הופעות של ענק הזמר החסידי, אברהם פריד,  

, י' בסיון בערב, בדשא לפני חדר האוכל. ההופעה השניה תהיה ביום  9.6בלביא. ההופעה הראשונה תהיה ביום חמישי,  

 . 23.6חמישי כ"ד בסיון, 

 י המלון, חברי הקיבוץ מוזמנים!ההופעות מיועדות לאורח 

 

 תמר שורק  שבת שלום,
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   דו"ח מזכירות

 : קצר בנושא שינוי אורחות החיים דיווח

ענר עמירם, שורקה שטרן ואברהם פלנזר וקיבלה בברכה    –לאחרונה נפרדה המזכירות מנציגי הציבור שסיימו את כהונתם 

עבודתם המסורה ובהצלחה  אייל רייס, ליאת אשכנזי ורונית שטרן. תודה רבה ליוצאים על   –את נציגי הציבור החדשים 

 לנכנסים! 

שינוי אורחות  כנציג המזכירות,  להמשיך בחברותו בצוות  ,המזכירות ביקשה מענר עמירם, היושב בצוות השינוי המוביל

 כדי לא לפגוע בעבודה הרציפה ובמידע שנרכש. החיים 

על התקדמות הצוותים העוסקים   ביום שני האחרון נפגשה המזכירות עם ניר ברעם ועם יאיר ריינמן כדי לשמוע דיווח

 בנושא. 

 חמישה צוותים, העוסקים בנושאים שונים, נפגשים ומגבשים את ההסדרים המפורטים בתחומי התוכן השונים. 

 להלן סקירה קצרה מהנעשה בכל צוות: 

 

הקהילה, מס האיזון,  אופן חישוב התקן המשפחתי, מס   : עסק עד כה בהגדרת תקני התקציב המשפחתיים – הצוות המוביל

בדיונים באים לידי ביטוי הערכים הקיימים היום בלביא בנוגע לתקציב . )תקציב קיום הוגן( ועוד תנאים לקבלת תק"ה

 . טה ראשונה והמשיך לנושא הבאיוהצוות גיבש טהאישי  ונבדקת הרלוונטיות שלהם במצב של קיבוץ מתחדש. 

שירותים הניתנים היום לחבר, שאינם חינוך או בריאות. הוכנה רשימה  הכנת הסדרים לגבי כלל העל  הצוות ד  כעת עוב

  'וכו  ה, הרכבמהענפים הגדולים כמו ענף הבגד והכלבו, דרך ענפי האחזקה, הנוי, בריכת השחי ארוכה של סעיפי שירות, החל

יפים הינם סעיפים  : חידוש דרכונים, השתלמויות ועוד סעיפים רבים. חלק מהסעוכלה בהחזרים הניתנים לחברים כגון

המביאים לידי ביטוי היבט כספי בלבד ובחלקם ישנו גם מרכיב של כוח אדם הנותן את השירות. הצוות בוחן כל סעיף  

 נתן השירות ומה תהיה חלוקת האחריות בין החבר לקיבוץ. ייהאם ואיך  ומגבש הצעה 

 

דן בתקנון עבודה בקיבוץ המתחדש ובוחן אלו סוגיות יהיו בכפוף לחוק ואלו סוגיות הקיבוץ ירצה לנהוג   – צוות עבודה

לדוגמה: תהליכי מיון של חברים לעבודה, תנאים וזכויות החברים בעבודה בקיבוץ,   .(המותרת על פי חוק)במדיניות שונה 

 ועוד.  , , חופשת לידהמדיניות שכר פנימית, חובת עבודה, גיל פרישה

 

ויצאו  בגיל העבודהשעדיין לחברים הן  בגיל פרישה וכיום לחברים שכבר  , הןהפנסיה הסדרדן בגיבוש   -  פנסיההצוות 

של החבר לפני יום השינוי   תהפנסיונילצבירה  נושאים שעולים לדיון הם למשל: התייחסות  . לפנסיה לאחר יום השינוי

כמו כן,  ועוד.   , חובת החבר להפרשת פנסיה משכרונוהל משיכת פנסיה, חובת הקיבוץ להשלמות פנסיה לחברולאחריו, 

 הוחלט במסמך העקרונות.   עליהת תוספת התקציב לחברים הוותיקים, יבסוגי הצוות עוסק 

 

בוחן את כל שירותי החינוך הניתנים כיום: חינוך פורמלי )בתי ספר(, חינוך בלתי פורמלי )בתי ילדים, תנועת   –צוות החינוך 

נוער, חוגים(, שיעורי עזר, מערכת הגיל הרך וכל מה שכיום תחת החינוך. העיקרון המנחה בדיוני צוות זה הוא, האם הנושא  

יש לשמר ו/ או לסבסד אותו, או שזהו נושא שיש להעביר במלואו   ועל כןויש לו ערך מוסף חשוב ללביא מבחינה ערכית  

 לאחריות ההורים והשאלה האם הוא ימשיך להתקיים או לא, תהיה רק לפי היצע וביקוש. 

 

מתייחס לרשימה ארוכה של מרכיבי בריאות ורווחה הניתנים היום בלביא. חלקם מרכיבים צוות זה  – צוות הבריאות

שקפיים למשל(, חלקם מרכיבים טיפוליים הדורשים גם החזקת מתקנים וצוות )מרפאת שיניים  הניתנים בכסף )סבסוד מ

  -גם כאן מכין הצוות הצעה בנוגע לכל מרכיב . (למשל( וכמובן כל נושא הסיעוד )לב לביא, עובדים זרים, עזרות בבית וכו'

   .סד()סבסוד מלא/ חלקי/לא מסוב באיזה אופן –האם הוא ימשיך להתקיים ואם כן 

 

אנו מעריכים שעד הקיץ יסיימו הצוותים את עבודת הכנת ההסדרים ואז יתחיל שלב כינוס ההסדרים השונים למסמך אחד  

 והתחלת שיתוף הציבור בתוכן ההסדרים. 

עשרות חברים נמצאים כיום בצוותי ההכנה ועוסקים בגיבוש ההצעה. שאר החברים המתעניינים, מוזמנים לפנות בשאלות  

 לחברי הצוותים השונים. 
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ייג, אריאן פוקס, גלעד אוברמן, אור לוין, רוני רוזנצוייג, מזל אורבאום, הדס : יאיר ריינמן, נתי רוזנצו הצוות המרכז

 , חיה ריכטר. , רפא גנות, צבי רבהוןמוראדי, ענר עמירם, אחיה עמירם

 רוני רוזנצוייג, ענר עמירם.  שמבי, דני שטרן,רמי גולדנברג, הדס  סמדר מטלון, גלילה יעקבס,   צוות עבודה:

, אורית דרור, אפרת פרנק, חרות שוורץ, חביבה שפר, אחיה עמירם, רפא  דוד מוראדי, קרן וייס, בת שבע ריכטר צוות חינוך:

 גנות. 

 , עדינה פינק, שקד ששון, צבי רבהון. חיים קליין, יוסי גולד, רון ליכטנפלד :צוות פנסיה

, מזל  אריאלה סיטסמר, ציפי סטרשנוב, חנה שפר, טובה וינטר, אבשי אשרי, מתניה שוורץ, גלעד אוברמן :צוות בריאות

 אורבאום. 

 שבח ילון                                                                                                                                                                         

 

 

 

 

 בשעה טובה הסתיים השיפוץ במרפאה.  - חזרנו הבייתה

   ., שהתאמץ בכל מאודו להמשיך לתת שירות בתנאים כמעט בלתי אפשרייםהמרפאה זו הזדמנות לפרגן לצוות

 (.במרפאות רבות אחרות בהם נעשה השיפוץ, פשוט סגרו את המרפאה)

על יכולת  שהשפיעה קופ"חהבסיסית מול  תקשורתל -למחשבים הקשורים  ת. קשייםטכני  ההתמודדות הייתה בעיקר

וכן טיפול בתרופות,   .שגרהתם עובדים ביא קשר עם הגופים השוניםלקיחת דמים וטיפול שוטף בסוגיות שמצריכות 

 הפוליו וכו' .נוספו כגון דחיפות בחיסוני שמטלות חדשות  בנוסף לכך,וניהול שתי מרפאות, ניוד חברים לרופא 

   .שירות לנו לתתלמרות הכל  המשכתםכמה שניתן לא לפגוע במענה לחברים ו יתםשניסצוות המרפאה כם ל תודה

 להורים מתבגרים במבט קדימה. יםבנ - הזמנה למפגש 

   29.7.22ר"ח אב שישי  ביום –   ולכל מי שמעוניין חברים וילדיהם הבוגרים ברצוננו לקיים מפגש ל

התמודדות במשפחה ובקהילה. הגיל, התייחסות למאפייני הורים ובנים, שמטרתו  -רוצים להזמינכם למפגש משותף 

 . על אתגרים והזדמנויות שונים. על תחושות ותובנות בערוצים לשמוע ולהשמיע 

 אלה שבקיבוץ ואלה שמחוץ לקיבוץ.  -לסמן את התאריך ולהזמין את ילדכם מוזמנים כבר 

Save the date  -     .......פרטים בהמשך 

 בברכה ובבריאות

 briutlavi@gmail.com    אריאלה ס.  
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 : חינוך

 - קהילה יקרה 

 סיכום השבוע שהיה:

 בדרך זו או אחרת. השבוע נהנינו מערב טד שכלל חמש שיחות מרתקות )וקצרות( על נושאים שונים שכולם קשורים לחינוך 

שפינו מזמנם  בולביק ורותי גנות , רפא שימרון , הילהעמירם , עמריאוברמן נתחיל בתודה גדולה למעבירי השיחות: ג'וני

 וזיכו אותנו להשכיל עוד קצת בחינוך. השארתם טעם לעוד! 

 בנוסף, תודה לכל מי שהגיע להקשיב. הנוכחות הייתה נכבדה ומרגשת! 

 באלונים.  17:45בת קהילתית בשעה  אייר, פרשת בחוקותי תתקיים קבלת ש' יט 20.5ביום שישי 

 ב. -בתכנית: דבר תורה מפי הרב יהודה, שירה משותפת והשתתפות של ילדי כיתות א

 תודה למוריה אוצטר על הפקת ואירגון קבלת השבת! 

 מה צפוי בשבוע הבא:

 לפנינו שבוע גדוש! 

מוגנות במציאות מאתגרת" עם קרן.  מיום רביעי האחרון "חינוך למיניות בריאה ו ביום שני תתקיים ההרצאה שנדחתה

 . 20:30בשעה  בית ניצן  -ההרצאה הסדנאית תתקיים בחדר חינוך

ח( בבתיהם של ותיקי הקיבוץ  -במסגרתו יתארחו ילדי החינוך החברתי )אביום שני ושלישי יתקיים מיזם "סיפורי סבתא" 

 וישמעו מהם את סיפור חייהם באופן כללי ובפרט על חייהם בקיבוץ. 

 נות מהתוצרים בסיום המיזם.יודגש שזו איננה פעילות פתוחה לכלל הקהילה, אך בע"ה כולנו נוכל לה

 היום ובעתיד.  -החינוך בלביאיתקיימו מעגלי שיח בנושא    20:30ביום רביעי ב 

 בלביא חשוב לה.  נשמח להשתתפות של כלל האוכלוסיה שהחינוך

 ומעלה  ההשתתפות מתיכון

 תזכורות ושינויים אם יהיו יישלחו במקומי. 

  ומה בהמשך?

 -תתףבמסגרת התכנית שמארגנת ועדת תרבות, יתקיים טורניר כדורגל של הורים וילדים! מי שמעוניין להש-יום ירושלים

 אנא פנו ליוסי חזיזה )שעובד בגלבוע(. 

 - )אחרי שבועות( 7.6נדחה בגלל אילוצים ליום שלישי ח' סיוון   -סיכום החודש

 באופן חוויתי את החודש.  בסיכום נהנה מלימוד רב גילאי בהנחיית הרב יהודה ונסכם

 נשמח לראות את כולכם! 

 חינוך  מנהלת                                                                                                                                                     
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 הודעות 

 קליטה בנשמה 

מצטרפים אלינו במסגרת הסדר הקליטה   ברוכים הבאים למשפחת דוד ואביטל פולק, שבשבוע הקרוב
  !החדש

 .מתחיל בקרוב לימודי הנדסת מיםו , נולד וגדל בטירת צבי,26בן  דוד,

 , גדלה בסוסיא בדרום הר חברון, 26אביטל, בת 

 למדה הנדסאית אדריכלות ועיצוב פנים באריאל.

 אל שרון.-מעל שאול ובת 600גילה ומוריס הינדן, והם יגורו בבית  -המשפחה המאמצת שלהם 

 שמחים לקבל אתכם למשפחת לביא! 

   -ועדת קליטה 

 .ריינמן ודסי  מוראדי  , דודגילה , עיריתרוטשילד  , מיכלשוורצורט , דקלהפלג צבי  , רוזצווייג רוני

***************************** 

   חברי לביא היקרים,

האחרונות.  עם כניסתנו כחברים לקבוצה אנחנו מבקשים להודות לכל מי שליווה אותנו בתהליך הקליטה בקיבוץ בשנים 

 לועדת קליטה במיל' ולועדה הנוכחית, למשפחות המאמצות והמקשרות ולכל אחד ואחת שפתחו את 

ביתם ואת ליבם לקבל אותנו. תודה למארחים ולכל המברכים בימים מיוחדים ותודה לכל מי שמאיר פנים ביום יום. אנחנו  

ם יפים. מיום ליום אנחנו לומדים ומשתדלים להשתלב  ץ לביא. מקום יפה עם אנשימרגישים זכות גדולה להיות חלק מקיבו

, להצטרף למשפחת לביא. בהזדמנות זו אנחנו גם מתנצלים בפני מי ששכחנו  באורחות המקום  

להודות לו באופן אישי, או שלא הצלחנו להשתתף איתו באירועים משמעותיים. אנחנו מאחלים לקהילת לביא המשך 

 צמיחה והתפתחות. 

  מאיתנו משפחת שוורץ- מתניה, חרות, איתן, מיכל ומעין .

***************************** 

 מזל טוב 

 

 

 

 

 

 

 

 

 חנה וערן אוצטר ל

 ולכל המשפחה

 מזל טוב לאירוסי 

 סתו ויחיאל 
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 לביא כלבבי 

תודה רבה על חוויית ל"ג בעומר מוצלחת ובטוחה    -קריםבנ"ע הי  וצוות  מדריכי  ✓
 .יםבהערכה רבה, ההורלילדינו. 

תודה לועדת תרבות ולכל השותפים לפעילות ל"ג בעומר בשכונות. נהנינו מחויית   ✓
 ! הביחד
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 , לכולם שלום

 

   עטוף בזכרוןריבוי פנים של אמת  – "תמזכלימשולחנה של 

 : בתחילת השבוע השתתפתי בשני טקסים

יונתן נו,  י, וזכמרכז הרצוג לדורותיו להוענק  ש  מבית הספר לחינוך באוניברסיטת תל אביבפרס קונסטנטינר לחינוך יהודי  טקס קבלת  

ותנועת הקיבוץ הדתי הבעתי את הערכתי הגדולה לדור המייסדים של   מרתי בשםדברים שא ב.  בו  השתתףואני ל  דובוב מרכז הרצוג 

מייסדת המרכז לפני קרוב לשלושים   טובה אילן ז"לדברים שאמרה  מהתי  , וציטטהמרכז ולאנשים שהובילוהו בעשייה הברוכה עד היום

  :בין השאר וקת. וכך כתבה טובהשנה, על חשיבותו של החינוך למחל

 

ן רב אני עוקבת בדאגה אחר גילויים של תפיסה הרווחת ברחוב הדתי, כאילו יש רק שיטה אחת, דעה אחת פוליטית, חברתית,  זמ  "זה 

יש השלכות . ..זו חינוכית או אחרת, המכוונת לאמת, וכל הדעות האחרות נפסלות כשגויות או כמורדות באמת התורנית. לגישה עקרונית

משקפת את האופי  המחלוקת ההלכתית אינה תוצאה של כישלונות האדם, אלא  .  רואה בהן סכנה מרובה  של חיינו, ואני  בתחומים רבים

מכאן הצורך והחובה ..  האזרחית אינם אלא תוצאה של פשרה בין דעות מנוגדות.החוקים והחירות   ...לוהי-הפלורליסטי של הרצון הא

ייתכן שהאמת שלנו אינה  י  ש צורך בענווה, שהרנו מייצגים. יהאמת שאנח   לש  הותחלקילביקורת המשטר, אך גם הצורך להבין את  

פסילתו, אלא גם לניסיון להתלבט בניגוד שהעניין -ענווה כזו תביא לא רק להאזנה קשובה לדברי היריב, לא רק לאי  האמת המוחלטת.

   ."דחה שנטומן בחובו, ולהעלות הצעות לפתרון המטפלות טיפול יזום בצד  –כל עניין  –

 

הם כה פשוטים ובהירים! היה לה האומץ לומר אותם אז,    עים של המאה הקודמת.דבריה הנוקבים של טובה, משנות התשמעט מעד כאן  

ואני התגאיתי לומר אותם שוב השבוע. הם נצרכים עד מאד. קראתי לעודד מחנכים ומחנכות לראות את ההזדמנויות שיש בחינוך שאינו 

. זהו כוח לו  עושר ריבוי פניה של האמת - נושאת בתוכה  השמיע את הבשורה שמחלוקת  לצורות וקראתי  ת ב מסתגר מאחורי חומו

 אנו זקוקים היום יותר מתמיד במדינת ישראל.

 

בו  טקס  ה האיבה  הטקס  -  השבוע  נכחתיהשני  פעולות  ונפגעי  הקיבוצית  התנועה  נופלי  של  שנה  מכ  התקייםש  לזכרם  די 

טקס   הובילועמיתיה בתנועה הקיבוצית  יחד עם    . אירית בר נתן, אם שכולה בעצמה, מאוד  ם ומרגש שימרהיה    ,באנדרטה ביער הקיבוצים

השנייה ומבצע חומת מגן שמלאו לו עשרים   האינתיפאדה נה הוקדש הטקס לחללי  מחבק ומעלה את זכרם של הנופלים. הש,  המוקיר

זכינו לשמוע את דבריה המרגשים של    ,ת האיבהת ישראל ופעולובמערכומחיר יקר    היא גם    מהשילשהקיבוץ הדתי,  תנועת    יכנציגשנה.  

בחומר   דמצויימחבל  בגופו  עצר  כש  יושילם בחי. יאיר  בשער קיבוץ שלוחותבפיגוע    ד"הי  רדכימ  יאיר  –   ה מרדכי, ששכלה את בעלהעירי

ירי בשנת    אמיתי בפיגוע  בנםכלו את  שש  סעד  בוץמקימשפחת יקותיאל  נציגי    על המצבה זר    להניח הוזמנו  .  המוני  מנע פיגוענפץ רב, ובכך  

 אהרון דוד סלע, אלמנתו של  חגית סלע. זר נוסף הניחה  טריהורעייה    אחים ואחיות  4,  הוריםאחריו  ותיר  ה   הי"ד יקותיאל  אמיתי  .  2002

ה  בגדוד הצליחבשירותו  נפגע ממימיו העכורים של הקישון  ש"ל  הוכר כחלל צהעקב מחלה ו  2007, בן קיבוץ עין הנצי"ב שנפטר ב  ז"ל

בשנת    6בפיגוע בכביש  בת השבע    "דליבוביץ הינעם  בתו  ששכל את  מניר עציון  שלמה ליבוביץ    זמןהו לאמירת קדיש  .  שייטתשל ה

2003 . 

 

לות הצבאיות, בן קיבוץ רמת הכובש  , מפקד מפקדת העומק והמכלהאלוף איתי וירובת דבריו המאלפים של  זכינו גם לשמוע א בטקס  

 תושב קיבוץ מעלה גלבוע.  וכיום

 

בדברים שאמרתי במפגש  , ופחותומרגשת למשחדת  ראש הממשלה שלח ברכה מיו.  עם המשפחות השכולות  ודם לטקס התקיים מפגש ק

 אתי מדבריו של אסא כשר, איש הגות ורוח, ואב שכול: זה סיפרתי על הקשר האישי שלי למשפחת השכול, והב

אין לו הזדמנות להמשיך את הסיפור מן המקום בו הוא נקטע.   בחייו, האדם כותב את סיפור חייו. לא מבוא, אלא סיפור. במותו,

בר לכריכה האחורית של הספר, ון מר, חורבן גמור. ועם זאת סיפור חייו נמשך גם מעקץ רע, אס  של אדם הוא ותו  ועל כן, מ
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סיפור  ב אוהביו.  סיפורי החיים של  אוהביותוך  לא כשהוא לעצמו, אלא כשהוא בלבבות  חי,  והוא  נמשך  חי בלבבות." חייו   ,                                                                                                     

 יהי זכרם ברוך

 ירים ומנהלי קהילותמזכ פורום  –ין נפרדים במעי

והוא הוקדש גם לפרידה מרותם שכטר שהובילה יחד עם    התקיים מפגש סיום שנה של פורום מזכירים ומנהלי קהילות,  בשבוע שעבר

מנהלת הקהילה של משואות יצחק: "תודה בשם כולנו על   -   זהר להב שפר   וזכתה להערכה בדברים שהקריאה   ,הפורוםיפעת ניימן את  

נה ובאהבה  ושהגשמת. שעשית את הדברים בסבלנות, בחיוך, באמו  - ץ לקופסה, שחלמת  ת, שחשבת מחו, שאפשרשהובלת, שחיברת

 גדולה". 

  בן   –נפגשו המשתתפים עם תמיר הירשברג  זור התעשייה הסמוך לקיבוץ מעין צבי,  א מקום לתרבות', בלב    -במפגש שהתקיים ב 'מעיין  

על המניע להקמת   נחשולים, שסיפר  קיבוץ  ע   ין.יהמעוחבר  סיפר  בין האוכלוסיות תמיר  נוחות'  'אי  בו  דווקא במקום שיש   ל הבחירה 

דרך אמנות   ןניהבי ועל הרצון לשלב ,זרקא ופוריידיס-סר א 'ג - וכלוסיית חוף הכרמל וזכרון לישובים הסמוכים א  - זור בא שחיותהמגוונות 

ויש ב ויוצרים  ומתחם  ו חדרי סטודיו, גלריויצירה. ה'מעיין' מהווה בית פתוח לאמנים, מעצבים  א   לאירועי תרבותה  . רים מקומיכיושוק 

מנות התגלה בעולם כיעיל א (. השילוב של איזור מסחרי עם מתחם  WEWORKם כמרחב עבודה משותף )במהלך היום המקום משמש ג 

והוא מלפתרון בעיות תפעוליות ולזכות להערכה בסביבה עסקית, הוא מעל  וההו,  ל  ה את הערך הנדל"ני שהזדמנות לאמנים לפעול 

של שימוש במוצרי    פגשנו עם בועז טורפשטיין, אמן מחזור תעשייתי, שהדגיש את הערך המוסף.  המקום ושני הצדדים נהנים מכך

בעבר והיום, ועל האפשרות   –המפגש עורר שיח על מקומו של האמן בקיבוץ . לים לשמירה על סביבה וקיימותעלוואי של מפ

   באמנות בלי להתנצל. לעסוק

להיכנס   לי  "על שנתתם  הפורום:  לחברי  רותם  הודתה  הסיכום שלה  ביבדברי  ללכת  לגעת,  ללוות,  שותפה לקהילותיכם  להיות  חד. 

אר את יפעת "שהפכה את הפורום הזה במקצועיות למרחב משמעותי לומד ומשתף" ואיחלה הצלחה  שלשליחות שלכם", ציינה בין ה

שירים   30  צלילי הפרידה כללו פלייליסט שללפתח ולהצמיח את האגף והתנועה".  : "מתוך הכרה ביכולותיה,  בת עמי  –למחליפתה  

הרב ומודים לרותם על תרומתה הבלתי נלאית והמקצועית   מוקירים את פועלההעבודתה של רותם בתנועה,  בשנאספו גם משותפי העבר  

יפה עם בת עמי בסוף חודש מאי, שגשוג והצלחה  את החפ  המסיימתרותם  לקידומו של אגף חברה, התנועה והקיבוצים. אנו מאחלים ל

 בהמשך.  

 שגיא עדי  – צמיחה ומעורבות מהנעשה במחלקת

חדשים שזכינו להכיר  תפקידים  בעלי  מה  כגם    נכחובו  במפגש  ארגונית.    שעסק בתרבותבוע שעבר התקיים מפגש זום  בש  -  צמיחה

 מי לקלוט  אתלדייק    היכולת  -   כגון  ותדילמוב   מתחום הקליטההשטח  גם משעולות    שונותת  סוגיובעזרתו של מני כץ  לראשונה, ניתחנו  

ועל    יןצומפגש מ. היה  ועוד..  ליטת בני המשק קסוגיית   ;   קליטה מסיבית לעומת קליטה איטיתמחירים ורווחים של   ;  עשרות פניות  מתוך

כ  ולמני  אגף החברה    מנהלת -מרותם היקרה    נפרדנושל המפגש  רון  האח  ובחלק.  ועיותאותנו במקצ  שמנחה ץ  כך תודה למשתתפים 

 .  יווי שלוובל  היתה שותפה מלאה בהקמת הפורוםש

  8/6  שיתקיים ביום רביעי, ט' בסיון,י וצוותי בתים לחיים  ללמנהיום עיון  של  נמצאים בעיצומה של הרשמה למפגש  אנו    –  בתים לחיים

 וישתתפו בו מיטב האנשים העוסקים בתחום.  זוגיותהכנה לבחברתי מיני ויעסוק בחינוך  כולו בגבעות. היוםשבסדנת השילוב 

 מזכירות הפעילהוחברי השרה עברון 

 

 


